
Møtereferat styremøte Hedmark skytterkrets 21. september 2021, kl. 1900-2030 (Teams) 
 

Til stede: Ida Vasaasen leder (IV), Svein Rusten, nestleder (SR), Julie Bronken, kasserer (JB), Esten 

Murbreck, styremedlem (EM) 

Fraværende: Ida Frydenlund (styremedlem), Tor Egil Mauseth (vararepr.) 

 

Saksliste: 

1. Hvem gjør hva denne styreperioden? 

2. Tildele signaturrettigheter til nytt styre. 

3. Status økonomi ved Ida Frydenlund. 

4. Behandle innkomne søknader. 

5. Hva skal kretsen gjøre i 2022? 

-Kurs? 

-Samlinger? 

-Er noe av dette stønadsberettiget gjennom NSF? 

6. Terminliste 2022 

-Hva skal til før godkjenning? 

-Hvem er ansvarlig for godkjenning av stevner? 

7. KM-regelverk 

8. Eventuelt 

-Kretslederkonferanse 

-Møteplan 

-Spørreundersøkelse NSF 

-Kurs i styrearbeid for kretser 

-Kasserers ansvarsområde 

 

1. Styrets arbeidsfordeling fortsetter som tidligere, leder kaller inn til møter, kasserer behandler 

fakturaer/regninger/utbetalinger og sender til leder for dobbeltsignering. EM skriver referat. 

 

2. Dette referat danner grunnlag for tildeling av nye signaturrettigheter. EM og IF fraskriver sine 

rettigheter og overfører til IV og JB. 

 

3. IF fraværende, men økonomien er god, ca. 220000.- på konto. 

 

4. Innkomne søknader om støtte: 

Stange sportsskytterklubb tildeles støtte til nye kulefangere med 45000.- (etter regning) 

Therese Løvhaug, Mari Løvseth og Ove Foss deler potten på individuelt stipend på 40000.- 

Ole Strand Nystuen og Jens Olsrud Østli deler rekrutteringsstøtte på 30000.- (15000.- hver) 

 

5. ISSF oppdateringer kommer, og oppdatering av dommere må gjennomføres. 

 

6. Leder godkjenner søknader om stevner. Krav: klubbene skal oppnevne stevneleder og 

godkjent dommer for ønskede stevner. 

 

7. Klubbene tilskrives og kommer med forslag til eget KM regelverk som behandles på neste 

møte. 



8. IV og SR representerer på kretslederkonferranse Gardermoen i november 2021. 

Neste møte blir et fysisk møte på Myklegard 2. november 2021, kl 18-21. 

NSF har sent ut en spørreundersøkelse til alle kretsstyrer der de etterspør detaljer om 

kretsenes økonomi og håndtering av penger. 

Det oppfordres til å delta på «kurs i styrearbeid» 

Ny kasserer vurderer å overta deler av de gjøremål som Hernes regnskap har gjort tidligere. 

EM kontakter NSF og Hernes regnsk. for å komme i gang med innkreving av kretskontingent. 

 

Møtet hevet kl. 2030 

 

Esten Murbreck 

referent 

 


